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Ali Raif İlaç Ar-Ge Direktörü Prof. Dr. Serdar Ünlü firmanın Ar-Ge merkezinin hedefleri, 
marka tescilinde kaydettikleri başarıların ardında yatan etkenler, sürdürülebilirlik yaklaşımları ve 

odaklanmayı planladıkları alanlar üzerine sorularımızı yanıtladı. 

Ar-Ge Merkezinde En Çok Marka Alan
İlaç Firması Olduk 

Ali Raif İlaç Ar-Ge Merkezi 
hakkında kısaca 
bilgi alabilir miyiz?
Şirketimizin Ar-Ge merkezi 2 Ocak 
2017 tarihinde Bilim, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı tarafından tes-
cillenmiştir. Merkezimiz 31 çalışanı 
ile Türk ilaç sektörüne hizmet ver-
mektedir. Kurumsal portal ve belge 
yönetim sistemi ile fonksiyonel bir 
üst yapıya sahip olan merkezimiz 
ayrıca tüm dozaj formlarını geliştire-
cek ve tüm gerekli analizleri yapa-
bilecek teknolojik ve fiziksel altya-
pıya sahiptir. Hedefimiz ilk eşdeğer 
ürünleri hasta kullanımına sunmak 
ve ilaç üretiminde yerelleşmeye kat-
kı sağlamaktır. Çalışan yetkinliğine 
ve akademik kariyerine önem ve-
ren, her zaman araştıran, araştırır-
ken gelişen, gelişirken büyüyen bir      
Ar-Ge merkeziyiz.

Ali Raif İlaç olarak 
Turkishtime ARGE250 
Araştırması’nda birinci 
sırada yer aldınız. 
Bu başarının ardında 
ne yatıyor? 
Başarımızdaki en önemli faktör Ar-Ge 
merkezimizin titizlikle geliştirdiği ye-
nilikçi ürünler ile ürün portföyümüzün 
genişlemesidir. Rekabetçi bir pazar-
da Ar-Ge merkezimiz yeni ve nitelikli 
projeler oluşturdukça markalara ihti-
yacımız artmaktadır. Ticari ürün mar-
kası, firmaların rekabet edebilmeleri 
açısından kullanılabilecek en önemli 
araçtır ve firmamız da tescillediği 
markaları özenle seçmektedir. Bu 
açıdan markalar, seçici bir ekip tara-
fından tek tek değerlendirilerek tescil 
süreci başlatılmaktadır. 

Marka tescillerinde kaydettiğiniz 
dikkat çekici ilerlemeler firma 
olarak sizi sektörde hangi 
noktalara getirdi?
Ar-Ge çalışmalarımız firmamızın stratejik 
hedefleri doğrultusunda yönlendirilmek-
te ve gelişmektedir. Firmamızın portföyü-
ne katmak istediği yüksek katma değerli 
ve patentli ürünlerin ilk eşdeğerlerini ge-
liştirmek ve bu ürünlerde markalaşmak 
öncelikli hedeflerimizdendir. Turkishtime 
dergisinin “Ar-Ge Merkezi Harcaması 
En Yüksek 250” şirketini değerlendirdiği 
“ARGE250” raporlarına ilk olarak 2018 
yılında 66 marka tescili ile ilaç firmaları 
arasında 7. olarak giriş yaptık. 2019 yı-
lında ise aynı kategoride birinci olduk. 
2021 yılında 9. Uluslararası İlaç Kimyası 
Kongresi tarafından “Ar-Ge Merkezinde 
En Çok Marka Alan İlaç Firması” kate-
gorisinde birincilik ödülünü aldık. 2022 
yılında aynı kategoride 3.lüğümüz bulun-
maktadır.

Yeni projelerde hangi alanlara 
odaklanmayı planlıyorsunuz?
Donanımı alt yapısı ve personel yetkinliği 
ile tüm dozaj formlarını geliştirebilecek 
alt yapıya sahip olan Ali Raif İlaç stratejik 
ve inovatif hedefleri doğrultusunda farklı 
farmasötik formları geliştirecek projelere 
yönelim de planlamaktadır.  Firmamızın 
yaşama değer katma misyonu ile 60 yılı 
aşkın süredir deneyim kazandığı alan-
larda çalışmalarımıza devam ediyoruz. 
İkitelli’deki yeni üretim tesisimizin ta-
mamlanması ile büyümeye, gelişmeye, 
farklı farmasötik form ve dozlarda da 
yeni ürünleri Türk ilaç endüstrisine ka-
zandırmaya devam edeceğiz. 

Ar-Ge yatırımlarınızın 
sürdürülebilirlik açısından 
hedefleri nelerdir? 
Bu hedeflere ulaşmak için 
nasıl bir yol izliyorsunuz?
Ar-Ge yatırımlarımızı sürdürülebilirlik ve 
inovasyon odağında yönetiyoruz. Yeni 
üretim tesisimizi inşa ederken çevreye 
duyarlı, karbon ayak izini azaltan çözüm-
ler geliştiren, döngüsel ekonomiye katkı 
sunan ürün ve yeni teknolojileri kullana-
rak halk sağlığı için sürdürülebilir üretime 
odaklandık. Kapsayıcı yenilikler ile her-
kesin erişebileceği ürünler geliştirmeyi 
hedeflemekteyiz. Amacımız patentlene-
bilir sonuçlar üreten araştırmalar yaparak 
geleceğin ihtiyaçlarına da çözüm üreten 
ve sektörde söz sahibi olan bir “Ar-Ge 
Merkezi” olmaktır. 

Prof. Dr. Serdar Ünlü
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Ar-Ge Direktörü

PATENT VE DIĞER SINAI HAKLAR

“Turkishtime 2023 ARGE250 
Raporu”nda 111 marka tescili-
miz ile sadece ilaç firmaları ara-
sında değil tüm sektörler ara-
sında birinci sırada yer aldık.


